

iCHINA

冰雪

WINTER HARBIN

9DAYS 7NIGHTS

直飞哈尔滨

哈尔滨



哈尔滨 | 长白山 | 长春 |
敦化 | 雪乡

Harbin | Changbaishan | Changchun |
Dunhua | Xuexiang

01 长春必打卡
复古有轨电车
Old Fashion Trams

02 玻璃球里的冬天
老里克湖
Laolike Lake

03 长白山新体验
ATV自驾7KM
ATV Adventure

HIGHLIGHT



TOUR CODE: CHY9

第1天 吉隆坡 ➡ 哈尔滨

- ◆ 集合于机场，飞往【哈尔滨】

第2天 哈尔滨 [3小时] 长春

- ◆ 道里菜市场
- ◆ 索菲亚教堂【外观】
- ◆ 网红商场“这有山”

第3天 长春 [5小时] 长白山

- ◆ 网红复古有轨电车【含一杯饮料】
- ◆ ATV 全地形车穿越雪林
- ◆ 雪地温泉 ※请自备泳装



首家安排：自驾7公里极速穿越雪原

第4天 长白山

- ◆ 长白山北景区【含环保车+天池倒站车】
【大天池+聚龙温泉群+绿渊潭+长白瀑布】

※天气影响或下雪导致无法游览大天池，将以【小天池】或【魔界漂流】替代，以上状况恕不能及时通知，敬请原谅。

第5天 长白山 [2小时] 老里克湖 [3小时] 敦化

- ◆ 老里克湖
【含雪地摩托+爬犁+驯鹿乐园】 【雪国列车咖啡厅】

第6天 敦化 [4小时] 雪乡

- ◆ 雪乡【含区间车】
【棒槌山栈道】 【雪韵大街】 【篝火晚会】※视天气情况而定
※雪乡地理位置独特，保留着东北山村的原始风貌，因此酒店及餐食条件有限

第7天 雪乡 [5小时] 哈尔滨

- ◆ 雪乡大石碑
- ◆ 中东铁路桥
- ◆ 防洪纪念塔
- ◆ 中央大街

第8天 哈尔滨

推荐自费项目 (RMB 600/人)

- 1) 冰雪嘉年华：超过50种的冰上娱乐项目等着你来体验！
必玩项目：
超长冰滑梯：300米超长滑梯，有减速带，人少还不用排队！
体验最简单的快乐
摇头飞椅：在空中飞翔，体验刺激与惊喜！
碰碰车：在冰上也能玩碰碰车！大人小孩都可以玩
雪地漂移八爪鱼：速度比较快可以体验漂移的感觉，特别刺激！
此外还有很多娱乐项目如：雪地转转、旋转木马、雪地卡丁车、气垫船等等！
- 2) 道外巴洛克建筑群：有很多老建筑，来旅游必打卡之一的景点。也是个感受老哈尔滨风土人情的好去处。

- ◆ 憨憨大雪人
- ◆ 冰雪大世界
- ◆ 送往机场，返回温馨的家

第9天 哈尔滨 ➡ 吉隆坡

- ◆ 抵达马来西亚，结束美好旅程

DAY 1 Kuala Lumpur ➡ Harbin

- ◆ Assemble at airport for flight to [Harbin]

DAY 2 Harbin [3hrs] Changchun

- ◆ Daoli Market
- ◆ Saint Sophia's Church [Outlook]
- ◆ The Hall

DAY 3 Changchun [5hrs] Changbaishan

- ◆ Old Fashion Trams [Included drink]
- ◆ ATV in the Snow Forest Adventure
- ◆ Hot Spring ※Kindly prepare own swimsuit



EXCLUSIVE: ATV adventure of driving 7 kilometers across a snow-covered wilderness

DAY 4 Changbaishan

- ◆ Changbai Mountain North Slope Scenic Area
[Included shuttle+buggy][Heaven Lake + Julong Hot Spring + Luyuan Pool + Changbai Waterfall]

※Heaven Lake will be replaced by "Small Heaven Lake" or "Devils Drifting" due to unforeseen weather conditions.

DAY 5 Changbaishan [2hrs] Laolike Lake [2hrs] Dunhua

- ◆ Laolike Lake
[[Included snowmobile + sledge+Reindeer Tribe]
[Snow Train Café]

DAY 6 Dunhua [4hrs] Xuexiang

- ◆ Snow Village [Included Shuttle]
[Bangchui Mountain Plank Road] [Xueyun Street]
[Campfire Party] ※Subject to weather conditions

※Due to its unique geographical location, Snow Village retains the original charm of Northeastern mountain villages, hence hotel and dining options are limited

DAY 7 Xuexiang [5hrs] Harbin

- ◆ Xuexiang Big Stone Monument
- ◆ Songhua River Binzhou Railway Bridge
- ◆ Flood Control Monument
- ◆ Zhongyang Street

DAY 8 Harbin

- ◆ Ice and Snow Carnival [Included ice activities]

OPTIONAL TOUR (RMB 600/PAX)

- 1) Ice and Snow Carnival: There are over 50 ice-based recreational activities waiting for you to experience!
Must-try activities:
Super long ice slide, Head-turning flying chairs, Bumper cars, Snow Drifting Octopus
In addition, there are many other recreational activities such as snow spinning, merry-go-round, snow go-karting, hovercrafts, and more!
- 2) The Baroque Architecture Complex in Daowai:
It features many old buildings and is a must-visit landmark for tourists.

- ◆ Silly Snowman
- ◆ Harbin Ice And Snow World
- ◆ Transit to airport, home sweet home

DAY 9 Harbin ➡ Kuala Lumpur

- ◆ Arrive Malaysia, END TOUR



打卡复古有轨电车

OLD FASHION TRAMS

这里见证了长春的交通发展，这里已然已经成为了长春的一张名片，南阳路站旁的黄房子，两侧深邃的树木，雪中更像是一幅幅的电影场景！

This place witnesses the development of Changchun's transportation and has become a landmark of the city.



赏老里克湖的雪

LAOLIKE LAKE

林海雪原里徒步、观赏雾凇奇观、体验雪地摩托、骑马穿越、喂驯鹿……雪天的快乐真的藏不住，你会在这里发现童话世界是真实存在的。

Hiking through the forest and snowfields, admiring the stunning rime ice, experiencing snowmobiles, riding horses through the snow, and feeding reindeer... The joy of a snowy day is truly uncontainable.



雪林ATV自驾7KM

ATV ADVENTURE

越来越多的人开始寻求不同的刺激挑战。ATV全地形车丛林穿越就能满足冒险爱好者的需求。既能保证活动的安全性，又可以让体验者挑战自我，乐享其中！

More and more people are seeking different thrilling challenges. The ATV jungle crossing meets the needs of adventure enthusiasts. It ensures safety while allowing participants to push their limits and enjoy the excitement!



长白山天池风光

CHANGBAI MOUNTAIN

长白山的冬季，纯净得让人心醉，洁白的雪花仿佛从天际飘落，整个天地都被雪的美丽所覆盖，漫天飞舞的雪花，让人仿佛置身于童话世界。

The winter in Changbai Mountain is so pure it takes your breath away. The white snowflakes seem to fall from the sky, covering the entire world in the beauty of snow.



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	精选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 MOB	5♥ 汇智美爵饭店或同级 Grand Mercure Harbin or Similar
2	酒店内 Hotel	东北饺子 60 Dongbei Dumpling	东北火锅 80 Dongbei Hotpot	5♥ 长春凯悦酒店或同级 Hyatt Regency Changchun or Similar
3	酒店内 Hotel	东北菜 60 Dongbei Cuisine	酒店晚餐 80 Hotel Dinner	5♥ 东沃温泉酒店或同级 Dongwo Hotel or Similar
4	酒店内 Hotel	景区自理 Own Arrangement	韩式烤肉 80 Korean BBQ	5♥ 东沃温泉酒店或同级 Dongwo Hotel or Similar
5	酒店内 Hotel	景区用餐 60 Scenic Spot Lunch	铁锅炖 80 Iron Pot Stew	4♥ 民俗主题酒店或同级 Folk-themed Hotel or Similar
6	酒店内 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	景区自理 Own Arrangement	雪乡民宿或同级 Xuexiang Homestay or Similar
7	酒店内 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	海鲜烤肉自助 90 Seafood BBQ	5♥ 皇冠假日酒店或同级 Crown Plaza Harbin or Similar
8	酒店内 Hotel	粤菜风味 120 Cantonese Cuisine	俄罗斯餐 200 Russian Cuisine	飞机上 On Board
9	机上用餐 MOB	-	-	-

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions :

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. All pictures shown are for illustration purpose only.
3. Tours are conducted in Mandarin.
4. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
5. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
6. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

Terms & Conditions 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
3. 所有行程以中文讲解为主。
4. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
5. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
6. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

IMPORTANT NOTES

1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
3. Flight schedule above is subject to change.
4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

For Agent Use Only:

Updated Date: APR 2025